
Zápis ze setkání výboru uživatelů 

Dne: 18. 1. 2017       místo konání: jídelna DZR

- úvodem ředitel přivítal přítomné uživatele i pracovníky, pro uživatele bylo 
zajištěno občerstvení od pí Říhové, obchodnice.

- zprovoznění budovy bývalé sauny: nové prostory - společenská místnost pro 
uživatele s možností PC a internetu – od měsíce února. V hlavní budově vznikne
návštěvní a televizní místnost. Letos je v plánu dostavba budovy a postupné 
rušení třílůžkových pokojů.

- uživatelé byli informování o novém automobilu Dacia a plánování výletů 
s klíčovými pracovníky.

- uživatelé byli informování o připravovaných kulturních a společenských 
akcích: cestopisných přednáškách, tanečním vystoupení seniorů k MDŽ, 
přednáškách o výrobě tvarůžků, řeznictví a pekařství ad..

- ředitel vyzval přítomné k racionálnímu větrání pokojů a budovy v zimním 
období.

- pí Štaffová - zdravotní - vyzvala uživatele, aby často chodili na procházky, ale 
také vzhledem k zimnímu počasí dodržovali teplé oblékaní pro prevenci 
prochladnutí. Případné stížnosti na stravu nutno okamžitě ventilovat ke zjednání 
nápravy.

- pí Vlčková informovala uživatele o stěhování některých uživatelů a možnosti 
nákupů přes klíčové pracovníky.

- ředitel představil nové zaměstnance Domova a informoval o nabídce denního 
tisku (MF Dnes) a odběru časopisu Reflex.

- ředitel vyzval uživatele, že s každým problémem je možno se obrátit na 
každého pracovníka DZR, případně podat stížnost, podnět nebo pochvalu 
prostřednictvím schránky důvěry. 

- po skončení Rady uživatel se konalo posezení u kytary s panem Haderkou.

Diskuse uživatel: - pí Jurečková si stěžovala na přesolené jídlo – dnes, po 
rozhovoru s vývařovnou, nastalo zlepšení. 

Zapsal: Spurník


